
Aan: Danny van Dam, fractie WIJ.Rijswijk 

Hierbij de beantwoording van de vragen van Wij over het SWF waarvan is toegezegd deze 
schriftelijk te beantwoorden.
 
De fractie van Wij. Rijswijk heeft hierover de volgende vragen: 
 
 
Kunt u de gemeenteraad inlichten wat er precies heeft plaatsgevonden na het sluiten van het 
festivalterrein? 

Antwoord;

Op dit moment heeft de evaluatie van het Strandwalfestival nog niet plaatsgevonden. Bij de 
evaluatie zal alle informatie door betrokkenen worden verzameld.
Uit een eerste terugkoppeling is gebleken dat in de loop van de avond op zaterdag 8 
september de toestroom van bezoekers zo groot werd, dat door de organisatie van het 
Strandwalfestival, na afstemming met de politie, is besloten de toegangen tot het terrein af te 
sluiten en bezoekers gedoseerd binnen te laten (in kleine groepjes). Dit had tot gevolg dat 
zich, met name rond de hoofdingang, een grote groep jongeren verzamelde. In hun 
verontwaardiging werd vanuit de groep richting politie, handhavers en beveiliging 
gescholden, werden hekken opgepakt/opgetild en is met glas gegooid. 
Omdat de groep zo groot werd, is bijstand gevraagd van andere politieteams. Door 
vervolgens duidelijk zichtbaar aanwezig te zijn en door heel duidelijk te communiceren (ook 
in persoon aanspreken) koos een steeds groter gedeelte van de groep jongeren eieren voor 
hun geld en is de situatie genormaliseerd.
Er zijn rond deze situatie geen aanhoudingen verricht.
 

 
 

Wordt er gesproken met de organisatie van het strandwalfestival en de politie hoe we 
eenzelfde situatie volgend jaar kunnen voorkomen? 

Antwoord:

Het Strandwalfestival wordt met alle betrokken partijen (organisatie, gemeente en diverse 
hulpdiensten) geëvalueerd. De constateringen uit deze evaluatie worden meegenomen als 
input voor toekomstige evenementen.
 

 
 

 
 
 
 
 


